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2021.12.01 – 2021.12.31
Love Christmas – Love Gathering Toys and Books
聖誕傳愛心 – 玩具及書籍大召集
Festival Walk Glacier has created a giant Christmas Gift Box for the collection of donated toys and books, 
all of which will be delivered to The Salvation Army Recycling Programme to benefit deprived children. 
又一城歡天雪地打造巨型愛心聖誕禮盒，透過收集大家捐贈的「愛心玩具」及「愛心書籍」，以贈予救世軍循
環再用計劃，將愛心傳遞給有需要的小朋友。

2021.12.23 – 2021.12.24 (7:00 pm) 
Christmas Dance On Ice 
冰上舞動聖誕匯演
Festival Walk Glacier proudly presents magnificent figure skating Christmas performances.
又一城歡天雪地呈獻上優美而高難度的「冰上舞動聖誕匯演」。

2021.12.24 – 2021.12.25 
Santa On Ice 
冰上聖誕老人 
Santa and Santa Girl will skate around the rink to pose for photos and hand out free candies. Don’t miss out! 
聖誕老人和可愛的聖誕女郎於冰上出現送上聖誕糖果，與大家一起拍照留念，歡度一個與別不同的聖誕佳節！ 

2021.12.24 – 2021.12.27 
Christmas Welcome Gift
聖誕節入場有禮
In celebration of Christmas, all skaters visiting Festival Walk Glacier on the designated  
dates will receive a complimentary pack of Dextro-Spot D-Glucose Candies*.
為慶祝聖誕節，每位入場人士均可免費獲贈得力素糖乙包*。

* Terms and Conditions apply. Available while stock lasts. 受條款及細則限制。數量有限，送完即止。
 Programmes are subject to change without prior notice. 上述節目如有任何更改，恕不另行通知。
 For more details, please visit Festival Walk Glacier or call us at (852) 2844 3588 / 5500 3588.  
 歡迎親臨又一城歡天雪地或致電 (852) 2844 3588 / 5500 3588查詢詳情。


